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Yttrandet 
För att klara den gröna omställningen krävs en tillräcklig elförsörjning. Behovet av el har 
ökat och kommer att öka mycket kraftigt de närmaste åren. För att möta de stora utmaningar 
vi står inför behövs nytänkande och att vi ökar andelen hållbar och lokalproducerad el. 
Därför ser vi rödgröna positivt på att Göteborg Energi vill ta ett ökat ansvar för utbyggnad av 
elproduktion. Göteborg har nya företagsetableringar med stora elförsörjningsbehov och 
gamla industrier som behöver ställa om. Att Göteborg kan leverera tillräckligt med el är helt 
avgörande för klimatomställningen.  

Investeringar ska alltid vara väl underbyggda, men att ta fram ytterligare underlag behöver 
också vägas mot de kostnader som kommer med att fördröja beslut och att de kan medföra 
omfattande administration. Vi ser fram emot de kompletterande analyserna så att vi kan gå 
vidare processen med nyttor såväl för bolaget som för staden som helhet.  
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